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O krok od uregulowania medycyny estetycznej 

Rynek Estetyczny: – Tematem uregulowania medycyny estetycznej zajmujemy się już od lat. 
Wydaje się, że teraz jesteśmy w bardzo ważnym momencie. Pierwszy raz znajdujemy się o krok od 
osiągnięcia naszych istotnych celów – mówił wiceprezes Naczelnej Rady Lekarskiej dr n. 
med. Klaudiusz Komor podczas konferencji „Medycyna estetyczna oparta na faktach” 
zorganizowanej w październiku w Warszawie przez Podyplomową Szkołę Medycyny Estetycznej 
Polskiego Towarzystwa Lekarskiego (PSME PTL). Według dr n. med. Klaudiusza Komora szansą na 
prawne uregulowanie statusu medycyny estetycznej jest przygotowywane właśnie w Ministerstwie 
Zdrowia rozporządzenie o umiejętnościach zawodowych lekarzy i lekarzy dentystów. (…) – Tych 
specjalizacji w porównaniu z innymi krajami Unii Europejskiej mamy bardzo dużo. Dołożenie 
medycyny estetycznej do specjalizacji nigdy nie było brane pod uwagę – mówił dr n. med. 
Klaudiusz Komor. – Natomiast stworzenie takiej umiejętności lekarskiej byłoby korzystne dla 
wszystkich, którzy medycyną estetyczną się zajmują oraz są lekarzami i lekarzami dentystami – 
stwierdził. Według niego pojawianie się medycyny estetycznej w wykazie umiejętności 
zawodowych w ministerialnym rozporządzeniu spowodowało, że w końcu będzie można jasno 
powiedzieć. – Medycyna estetyczna to jest dziedzina, którą mogą zajmować się lekarze – 
powiedział. https://www.rynekestetyczny.pl/o-krok-od-uregulowania-medycyny-estetycznej/
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